
کمالوند اولتیماتوم داد

اگر پول آمد، کار می کنیم
فراز کمالوند، سرمربی تیم صنعت نفت آبادان درباره 
شرایط این روزهای تیمش می گوید: »مردم آبادان از ما 
توقع دارند. خیلی از آنها ممنون هستم چون وقتی که 
تیم بیفتد و مردم این گونه واکنش نشان بدهند، یعنی 
من باید دست تک تک آنها را ببوسم. نه بی احترامی 
کردند و نه به بازیکنان حرفی زدند. همین که احترام 
ما را نگه داشتند، تا روزی که زنده باشیم نمی توانیم 
از آنها بگذریم. پشت این لطف و احترام، توقع هم 
دارند. با این حال من حاضر نیستم که اگر نتوانیم 
تیم خوبی ببندیم با آنها ادامه بدهم و به مدیرعامل 
هم گفتم.« او زمانی را برای مسئولان باشگاه مشخص 
می کند تا بودجه لازم برای شروع کار را معلوم کنند: 
»مردم آبادان بدانند تا پنجشنبه که ۲۴ خرداد ماه 
باشد، با تشکر از آنها، هر کسی توانست تیم را جمع 
کند بیاید جای من؛ الان مردم توقع دارند و من باید 
خودم تیم را ببندم. چرا مردم عکس العمل بدی که 
انتظار می رفت، نشان دادند؟ چون گفتم پای کار 
هستم. بودجه رؤیایی نمی خواهم و عرضه این را دارم 
که تیم را جمع کنم. اگر ۲۰ روز بگذرد، بودجه ۳ برابری 
هم بدهند، وقتی بازیکن نباشد کاری پیش نمی رود. 
ماجرای قانون سقف بودجه را نداشتیم و تازه اتفاق 
افتاده. چند بازیکن آزاد می شوند که بخواهیم فرصت 
را از دست بدهیم؟ اگر ۳ تیم زودتر شروع کردند، من 
وقتی بازیکن خارجی نمی توانم بگیرم و نسبت به 
اسکلت تیم رضایت ندارم، باید چه کار کنم؟ به جز 
3،2 نفر نسبت به بقیه راضی نیستم و جوانان مان هم 

هستند. هر کسی رفت خدا پشت و پناهش باشد.«

 

هافبک شمس آذر: مسئولیت 
پوشش تمام زمین با من است

صادق آلبوصبیح، هافبک دفاعی شمس آذر درباره کار 
کردن با سعید دقیقی می گوید: »من از ایشان تشکر 
می کنم که در این دو فصل به من اعتماد کردند  و تقریباً 
در همه بازی ها به عنوان هافبک دفاعی فیکس بودم 
و آقای دقیقی از من خواست که آزادی عمل بیشتری 
داشته باشم. در فاز دفاع و حمله، پوشش پشت سر 
مدافع و مسدود کردن کانال های کناری بر عهده من 
بود. از طرفی چون سبک و شیوه ایشان پرس و بازی از 
بالا هست باعث می شد دوندگی و جنگندگی بیشتری 
داشته باشیم.« او درباره عملکردش این طور می گوید: 
را هواداران و اهل فن تشخیص  »نمره و عملکردم 
می دهند. من فقط یک هدف و وظیفه دارم و آن اینکه 
از فوتبال لذت ببرم و بهترین عملکردم را در تمرین و 
بازی ها به نمایش بگذارم و علاوه بر این، همه دستورات 

کادرفنی را یکی یکی انجام بدهم.«

 

جهانی: باید برنده شویم، شاید بمانیم
میـــلاد جهانـــی بازیکـــن باســـابقه کشـــورمان کـــه 
ســـابقه بازی در چنـــد تیم لیـــگ برتـــری را در کارنامه 
بازیگـــری اش دارد در ایـــن فصـــل به تیم دریـــای بابل 
پیوســـته؛ تیمی که شـــرایط خوبی در لیـــگ یک ندارد 
و در معـــرض ســـقوط به یـــک رده پایین تر قـــرار دارد.
جهانـــی در رابطه بـــا آخرین وضعیت تیـــم جدیدش 
به ایران ورزشـــی گفت: من در نیم فصـــل اول در تیم 
فعلی ام نبودم و در نیم فصل دوم به تیم دســـته اولی 
دریـــای بابل پیوســـتم تیمی که شـــرایط خوبـــی ندارد 
به همیـــن دلیل بازی آخـــر برای تیم مـــا حکم مرگ و 
زندگـــی را دارد و باید در این بازی به هر شـــکل ممکن 
ســـه امتیاز را بگیریم تا امیدوار به بقا باشـــیم. بازیکن 
باتجربـــه دریـــای بابـــل در رابطـــه با بازی شـــان مقابل 
تیـــم چادرملو نیـــز تأکید کرد: بازی بـــا چادرملویی که 
مدعی صعود به لیگ برتر اســـت بازی دشـــواری است 
امـــا باید هر طور شـــده در این بازی برنده شـــویم و در 
انتظـــار نتیجه بـــازی دامـــاش مقابل ســـایپا بمانیم تا 
ان شـــاءالله باز هـــم نماینـــده بابل در لیـــگ یک باقی 
بمانیـــم. البته این منوط به آن اســـت که جـــدا از برد 

خودمـــان همه اتفاقات به ســـود تیم ما رقـــم بخورد.

 

هیأت فوتبال، تراکتور را گردن نمی گیرد
ن  ستا ا ل  تبا فو ت  هیأ ئیس  ر نی  ششگلا د  ا جو
مالکیت  وضعیت  آخرین  درباره  آذربایجان شرقی 
باشگاه تراکتور و اینکه آیا جلسه ای برای تعیین تکلیف 
این باشگاه برگزار شده است یا خیر، اظهار داشت: »نه! 
هنوز جلسه ای تشکیل نشده، اما بناست نشستی 
در این مورد با مسئولان استانی برگزار شود که 
زمان آن تا الان مشخص نشده است. تکلیف 
باشگاه تراکتور باید هر چه زودتر مشخص شود، 
اما تصمیم گیری درباره مالک برعهده هیأت 
فوتبال نیست.« اما چرا باشگاه تراکتور در تمام 
فوتبال  هیأت  که  دارد  تأکید  خود  بیانیه های 
مسئولیت باشگاه را برعهده خواهد داشت؟ این 
را هم اطلاعی ندارند. خودشان می گویند و خودشان 
هم جواب می دهند! قانوناً اداره باشگاه نه وظیفه ماست 
و نه کاره ای هستیم. اگر هم بخواهند باشگاه را واگذار 
کنند باید خودشان واگذار کنند. نهایت کار این است 

که اهلیت خریدار را هیأت فوتبال باید تأیید کند.«

 

جدایی قطعی تورس از گل گهر
روبرتو تورس وینگر اسپانیایی گل گهر سیرجان بعد از 
اتمام بازی های لیگ برتر و با وجود اینکه تیم سیرجانی 
در جام حذفی حضور دارد، با مدیران گل گهر برای 
جدایی از این تیم به توافق رسید. در چند هفته گذشته 
شایعاتی درباره احتمال حضور این بازیکن در استقلال 
ح شد، ولی تورس قبل از ترک  برای فصل آینده مطر
ایران به هم بازی هایش گفته است که دیگر قصدی 

برای بازگشت به فوتبال ایران ندارد.

با صعود زودهنگام خیبر خرم آباد و سقوط قطعی 
خوشه طلایی،  و  بندرعامری  شاهین  تیم  دو 
ه  شد مشخص  تیم  پنج  ز  ا تیم  سه  تکلیف 
این ماراتن  از  راند دیگر  اما هنوز یک  است. 
جدول  بالای  در  است.  مانده  باقی  نفسگیر 
فجرسپاسی و چادرملو با امتیاز برابر درحالی 
مقابل حریفان شان قرار می گیرند که در صورت 
به دست آمدن نتیجه مشابه، تیم یزدی به لطف 
برتری در بازی های رودررو جشن صعود به لیگ 
برتر را برگزار و آرزوی چندین ساله هواداران 
تیم  میهمان  فجر  می بخشد.  تحقق  را  یزدی 
هدایتش  که  بود  خواهد  جم  جنوبی  پارس 
برعهده امید روانخواه است که از همین تیم فجر 
به فوتبال معرفی شده است. مهدی رجب زاده 
که شاید امشب بیش از هر شب دیگر حسرت 
شکست 0-3 مقابل چادرملو را می خورد هرچه 

در چنته دارد برای پیروزی تیمش می گذارد.

 اما در یزد شرایط کاملاً متفاوت است. شاگردان 
بابل  دریای  تیم  ز  ا درحالی  اخباری  سعید 
پذیرایی می کنند که اگر موفق به شکست این 
لیگ  به  آنها  که  نیست  بعید  اصلاً  شوند  تیم 
دسته دوم سقوط کنند. داوود سیدعباسی 
ز  فرا کنار  در  ل ها  سا که  بلی ها  با بی  سرمر
فاطمی )سرپرست چادرملو( فوتبال بازی کرده 
امشب برای شکست دادن او تیمش را به زمین 

می فرستد.
البته سرنوشت آنها منوط به بازی داماش مقابل 
که  نکنید  شک  بود.  خواهد  رشت  در  سایپا 
ورزشگاه عضدی رشت امشب یک سکوی خالی 
هم به خودش نمی بیند. از آنجا که داماش و 
تساوی  شاید  هستند،  هم امتیاز  بابل  دریای 
هم حکم به بقای داماشی ها بدهد. اما قطعاً 
آنها برای پیروزی به میدان می روند تا در صورت 
تساوی دریای بابل با چادرملو باز هم ماندن شان 
در لیگ یک قطعی باشد. از همین حالا می توان 
پیش بینی کرد که تا چه اندازه استرس و نگرانی 
در میان نیمکت نشینان و هواداران داماش 

وجود دارد.
شاید بعضی ها به وضعیت شهرداری آستارا که 
دو امتیاز از داماش و دریای بابل بیشتر دارد 
آنها  این است که  اما واقعیت  توجهی نکنند 

هنوز هم روی کاغذ گزینه سقوط هستند. تصور 
کنید اگر رویارویی این تیم با نفت و گاز گچساران 
در زمین حریف برنده نداشته باشد و داماش و 

دریای بابل در روز آخر برنده شوند، آن وقت این 
شهرداری آستارا خواهد بود که به لیگ دسته 
دوم سقوط می کند. البته اگر آنها به نفت و گاز 

ببازند و یکی از دو تیم شمالی با حریف شان به 
تساوی برسد در آن صورت بازی رودررو ملاک 

قرار می گیرد.
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حسین فرکی، مربی پیشین تیم ملی درباره 
»اواسط  می گوید:  پرسپولیس  قهرمانی 
نیم فصل دوم به این موضوع اشاره کردم 
که هر کدام از تیم های تراکتور، سپاهان، 
قهرمانی  شانس  استقلال  و  پرسپولیس 
دارند. در این مسیر ۲ تیم سپاهان و تراکتور 
استقلال  و  پرسپولیس  افتادند.  عقب 
اواسط لیگ و کمی عقب تر هم قابل  از 
پیش بینی بود که شانس قهرمانی را دارند. 
پرسپولیس قهرمان شد چون از فرصتش 
خوب استفاده کرد و دیگری نایب قهرمان 
شد چون نتوانست خوب استفاده کند. 
به همین دلیل مسائل حاشیه ای زیادی 
ایجاد شد.« فرکی با اشاره به حواشی ایجاد 
شده در مورد قهرمان لیگ برتر این طور 
منفی  قسمت  حاشیه ها  »این  می گوید: 
همه  از  بیشتر  بود.  بیست وسوم  لیگ 
دوره ها، لیگ بیست وسوم حاشیه داشت. 
جمله  از  خیلی ها  خوشایند  که  اتفاقاتی 
خودم نبود. من لیگ را دنبال می کردم؛ 
ج از بحث فرهنگی بود و  خیلی بد و خار

همه بخش های لیگ را شامل می شد. حالا 
یک بخش بیشتر درگیر حاشیه بود و بخش 
دیگر کمتر. اگر چیز دیگری هم به آن اشاره 
می شود به نظرم کمی بی انصافی است.« 
او با اشاره به اشتباهات داوری می گوید: 
»اشتباهات داوری تکراری است. هر وقت 
اشتباهات به نفع شان بود سکوت کردند 
و اگر برعکس بود، اعتراض کردند. فکر 
می کنم اعتراضات به داوری فرار رو به جلو 
است و اشتباهات داوری اولین نقطه در 
دسترس است. بارها گفته ام که امیدوارم 
در بخش داوری عمدی وجود نداشته باشد 
اما اگر عمدی باشد، عمق فاجعه است. در 
هر صورت همیشه به داوران فوتبال کشور 
احترام گذاشته ام. داوران قشر زحمتکشی 
ین  سخت تر ز  ا یکی  قضاوت  و  هستند 
کارهای ممکن است. اگر فقط اشتباهات 
داوری را دلیل ناکامی خودمان بدانیم یا 
برخی موفقیت ها را در اشتباهات داوری 
نیست.  درستی  قضاوت  کنند،  خلاصه 
اشکالات و اشتباهات زیادی در خیلی از 
بخش ها وجود دارد بویژه در بخش اجرایی 
فوتبال یعنی مدیریت باشگاه ها، کادر فنی و 
بازیکنان. در واقع اینها سه نکته اصلی در 

کنار داوری هستند.«

سیدسیروس پورموسوی سرمربی تیم 
فوتبال استقلال خوزستان در واکنش 
از ادامه همکاری  به اینکه باشگاهش 
با او خبر داده می گوید: »بعد از پایان 
رسمی  مذاکره  و  جدی  صحبت  لیگ 
بودیم  مجموعه ای  ما  ولی  نداشتیم، 
پشت  هم  کنار  در  را  خوبی  فصل  که 
باشگاه  و  من  طبیعتاً  گذاشتیم.  سر 
استقلال خوزستان علاقه مند هستیم 
که با یکدیگر کار کنیم و در این زمینه 
البته باید مذاکراتی داشته باشیم. من 
در مورد دو موضوع مهم باید با مدیران 
به  موضوع  یک  کنم،  صحبت  باشگاه 
امکانات و زمین تمرین مربوط می شود 
که ما واقعاً در این زمینه آسیب دیدیم و 
با وجود اینکه باشگاه تلاش های زیادی 
انجام داد ولی در این مدت بابت زمین 
به  دوم  مسأله  شدیم.  اذیت  تمرین 
بحث بودجه فصل آینده مربوط می شود 
فولاد  ملی  وه  )گر شرکت  طبیعتاً  که 
ایران( به باشگاه این موضوع را اعلام 

خواهد کرد و در نهایت باید دید 
بعد از تغییراتی که در شرکت 

چه  است  آمده  وجود  به 
تصمیماتی گرفته خواهد 

شد.« 
ه  ر با ر د ی  سو مو ر پو
وضعیت جواد آقایی پور 

ین طور  ا ه  یند آ فصل  ی  برا
می گوید: »این بازیکن یک فصل دیگر 
قرارداد دارد، ولی ما در فصل گذشته 
شد،  قطعی  ماندنش  آنکه  از  بعد  و 
در نقل وانتقالات زمستانی به او قول 
دادیم که بابت فصل آینده هر کمکی 
از دست مان بر بیاید انجام می دهیم تا 
او به یک باشگاه خوب برود و پیشرفت 
کند. ما به این بازیکن کمک خواهیم 
کرد که بهترین انتخاب را انجام دهد و 
اگر آقایی پور در هر باشگاهی بدرخشد 
خوزستان  استقلال  برای  افتخارش 
است. لیگ برتر برای ما با اتفاقی خوب 
تمام شد. باید از پیشکسوتان فوتبال 
 ، کنم تشکر  ن  ا ر ا د ا هو و  ن  خوزستا
از  که  بازیکنانی  تمامی  از  همین طور 
ابتدای فصل در کنار ما بودند و حتی 

آنهایی که جدا شدند.«

گفت و گو

ناصر قراگزلو
خبر نگار

نقل قول

خبر و مصاحبه

۲ بازیکن پدیده برای لیگ خجالت آور است

 فرکی: اعتراض به داوری 
فرار رو به جلو است

با استقلال خوزستان مذاکره می کنم

 پورموسوی: کمک می کنیم آقایی پور 
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هفته پایانی لیگ یک

شب اشک و لبخند

لرها و لک ها امروز در لیگ برتر ایران 
خواهند  بالا  را  خودشان  تیم  پرچم 
گرفت و در ورزشگاه شهرشان برای هر 
تیمی رجز خواهند خواند. خیبر خرم آباد 
طبقه   16 آپارتمان  ساکن  جدیدترین 
فوتبال ایران است. آپارتمانی که هر فصل 
عذر دو مستأجر خود را می خواهد و دو 

مستأجر جدید را پذیرا می شود. 
طعنه آمیز اینکه در این سال ها خیلی از 
مستأجرهای جواب شده مستأجرهای 

تازه وارد بودند. 
بدبختی  هزار  با  که  بودند  تیم هایی 
سودای  به  و  شده  جدا  یک  لیگ  از 
خوشبختی به لیگ برتر آمده و باز دست 

از پا درازتر به لیگ های پایین تر رفته اند. 
که  می شود  تراژیک تر  زمانی  داستان 
شده اند  نابود  اغلب  سقوط کننده ها 
نمانده  جای  بر  آنها  از  نشانی  و  نام  و 
و  کرمانشاه  شیرین فراز  امروز  است. 
استیل آذین کجا هستند؟ شهیدقندی 
یزد سرنوشتش چه شد؟ سپیدرود رشت 
شهرخودرو  حتی  و  اهواز  استقلال  و 
داستان  ور  مر دارند؟  خارجی  وجود 
تیم هایی مثل شیرین فراز و شهیدقندی 
خرم آباد  خیبری های  برای  اتفاقاً  یزد 
این  از نان شب واجب تر است. همه 
تیم های صعودکننده سیاه بخت شدند 
آمدند.  گرفتار  دلال ها  دام  در  چون 
شیرین فراز با آن سرمایه عظیم آن قدر 
جذب  ج  خار رده  از  و  بنجل  بازیکن 
و  شکست ها  بار  زیر  کمرش  که  کرد 
رشت  سپیدرود  شد.  خورد  بدهی ها 

هم آن قدر اسیر خیال پردازی شد که 
سهمیه  هم  شد  د  بو نا ش  د خو هم 
رشت را به فنا داد. استیل آذین هم که 
داستانش درس عبرت همه عاشقان 
شهرت شد. امروز برای خیبر خرم آباد 
هم همین بیم ها می رود؛ اینکه تیمی که 
لرها با هزار امید آن را تا لیگ برتر بدرقه 
کرده اند طعمه دلال ها و زیاده خواهی 
مدیران بلندپروازش شود. خیبر اکنون 
که  است  مردمانی  اجتماعی  سرمایه 
شهره  ایرانی  غیرت  و  سلحشوری  به 
عام و خاص هستند و از نظر استعداد 
فوتبالی جایگاه خوبی در تیم های ملی 
دارند. کوچه پس کوچه ها و دشت ها 
و  امیری ها  از  پر  خطه  این  دره های  و 
بیرانوندهاست و ژن خوب لرها و لک ها 
سرزمین  این  تیم های  ورزشی  نظر  از 
را می تواند از نیاز به خریدهای الکی و 

گران بی نیاز کند. رضا مهاجری که تیم 
البته  آورده  برتر  به لیگ  را  خرم آبادی 
گرگ باران دیده فوتبال ایران است که 
تبار دلال ها را خوب می شناسد. او اگر 
در این تیم ماندگار شود باید امیدوار بود 
که وسوسه پول بیشتر او را هم به آغوش 
دلال ها نیندازد وگرنه بلایی که روزگاری 
خصوصی  بخش  متمول  تیم های  سر 
آمد بر سر دردانه لرستان هم خواهد 
آمد. شمس آذر قزوین البته فعلاً الگوی 
خوبی می تواند باشد برای تیم های تازه 
صعودکرده. کم توقع، کم خرج، واقع بین 
و متکی به جوانان جویای نام. امروز 
توقع قهرمانی و کسب  از خیبر  کسی 
سهمیه و بالانشینی ندارد. همین که این 
تیم با غیرت برای آبروی لر و لک بجنگد 
و راحت باج ندهد و سقوط نکند کافی 

و وافی است، نیست؟!

حســـین کعبـــی مربـــی فـــولاد کـــه به 
همراه ویســـی در ســـخت ترین مقطع 
فصل بـــه تیم فـــولاد پیوســـتند، موفق 
شـــدند در بد تریـــن شـــرایط ممکن و 
بحرانـــی تیـــم فـــولاد را در لیـــگ حفظ 
کـــرده و در بـــازی آخـــر در نهایـــت بـــا 
پیـــروزی مقابل نســـاجی، تیم فـــولاد را 

در لیـــگ برتـــر نگـــه کنند.
 

قبول دارید که ماندن فولاد با توجه به 

شرایطی که داشت، معجزه بود؟

بلـــه، شـــاید خیلی هـــا مانـــدن فولاد 
را بـــاور نداشـــتند امـــا با تـــلاش زیاد، 
خدا ما را به خواســـته مان رســـاند. به 
همیـــن دلیـــل ماندن ما معجـــزه ای از 
طرف خـــدا بود و خـــدا بـــه دل مردم 
و هـــواداران خوزســـتان نـــگاه کـــرد تا 
تیممـــان در لیـــگ بماند. بـــه همین 
دلیل هـــم ماندن مـــا نه تبانـــی بود و 

نـــه جادو.
در بازی مقابل نساجی واقعاً مستحق برد 

بودید؟

بـــا احترام به هـــواداران نســـاجی حتماً 
مســـتحق برد بودیـــم چون شـــهاب در 
نیمـــه اول فقط یـــک تـــوپ خطرناک را 
از ســـوی بازیکنان تیم نســـاجی گرفت 

و حریف هیـــچ بخت دیگـــری برای گل 
زدن به ما نداشـــت. در حالـــی که 7-8 
دقیقـــه بعـــد از اینکه عســـگری گل تیم 
ما را به ثمر رســـاند، شـــیمبا می توانست 
گل دیگـــری برای ما بزند تـــا ما با فاصله 
و اختـــلاف گل بیشـــتری بـــه رختکـــن 
برویم و اصلاً در همان نیمه اول کار تیم 
میزبان را تمام کنیم. نساجی اصلاً تیم 
ضعیفی نبـــود و همه دیدند کـــه قبل از 
بازی با تیم مـــا در هفته قبلش پنج گل 

به هـــوادار زده بود.
چرا سرمربی نساجی از دست ویسی 

ناراحت بود؟

ســـاکت هـــم مانند ویســـی رفیـــق من 
اســـت و هیچ مســـأله خاصـــی در میان 
نبـــود و هر دو مربی کـــه از آنها نام بردم 

جـــزو مربیـــان بســـیار خـــوب و کاربلد 
فوتبـــال مـــا هســـتند. ســـاکت الهامی 
دنبال پیروزی تیمش بود و ویســـی هم 
دنبال برد تیمش در بـــازی آخر بود و در 
ایـــن بین پای هیـــچ مســـأله دیگری در 
میان نبـــود و به هـــر حـــال طبیعی بود 
که ســـاکت از باخـــت تیمـــش در خانه 
ناراحـــت بـــود اما بـــا ما هیچ مشـــکلی 

. شت ا ند
چرا بعضی ها برد تیمتان را به تبانی و 

مسائلی از این قبیل مسائل نسبت دادند؟

مـــن بعـــد از بازی مان مقابل اســـتقلال 
قـــول شـــرف دادم کـــه فـــولاد در لیـــگ 
می مانـــد و خدا را شـــکر ویســـی با همه 
توانـــش تیـــم را در لیـــگ نگه داشـــت. 
ای کاش در بازی آخرمان روی سکوهای 

هـــواداران فولاد بودیـــد و می دیدید آنها 
چه استرســـی دارند و در ایـــن بین بعد 
از مانـــدن تیمشـــان غـــش کردنـــد یـــا 
بعضی هـــا از شـــدت خوشـــحالی گریـــه 

می کردنـــد.
بازی حساس ایران و ازبکستان را 

که بازیکنان خوبی مانند اورونوف و 

ماشاریپوف را در ترکیب دارد، چگونه 

ارزیابی می کنید؟

این بـــازی پیـــکاری بـــرای صدرنشـــینی 
اســـت. روی کاغـــذ ایـــران برنده اســـت 
امـــا تیم مـــا بایـــد ایراداتی کـــه در بازی 
مقابـــل هنگ کنـــگ داشـــت را برطرف 
کند تـــا در بازی مقابل ازبکســـتان تکرار 
نشـــود چون اگر این مهم انجام نشـــود، 

بـــه مشـــکل می خورد.

یادی از شیرین فراز و استیل آذین و سپیدرود

 »خیبر« طعمه دلال ها نشود

خدا به دل هواداران ما نگاه کرد

کعبی:ماندن فولاد در لیگ برتر معجزه بود

جواد رستم زاده
روزنامه نگار
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